
          Protokół  Nr VII/15                                    
z posiedzenia Sesji Rady Miejskiej Orzesze

w dniu 23 kwietnia 2015r.

Posiedzeniu VII Sesji przewodniczył Pan Jan Mach – Przewodniczący Rady Miejskiej Orzesze.

Na Sesji podjęto Uchwały Nr VII/75-83/15.

1.Otwarcie Sesji
Przewodniczący Rady powitał wszystkich radnych i gości.
Na  podstawie  listy  obecności  stwierdził,  że  na  sali  jest  11  radnych,  co  stanowi  kworum
do podejmowania prawomocnych uchwał.  

Na protokolanta powołał Marzenę Nowak.

Do pełnienia obowiązku sekretarza obrad zaproponował:
- p.Damiana Mrowiec

Celem sprawniejszego  przeprowadzenia  obrad  powołał  również  Komisję  Uchwał  i  Wniosków,
w skład której weszli radni:

- p.Jan Spendel
- p.Teresa Potysz

Przewodniczącym Komisji została Radna Teresa Potysz.

Powyższe kandydatury poddano pod głosowanie i przyjęto je przy 11 gł. „za” - jednogłośnie.

2.Wnioski dotyczące zmiany porządku obrad
Przewodniczący  poinformował  o  konieczności  uzupełnienia  porządku  obrad  o  dwa  dodatkowe 
projekty uchwał w sprawie:
• nabycia nieruchomości gruntowej w drodze zamiany,
• udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mikołowskiemu.
Dodał, że powyższe projekty uchwał zostały pozytywnie zaopiniowane przez Komisję Gospodarki 
Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

W wyniku głosowania wniosek dotyczący uzupełnienia porządku obrad o dwa powyższe projekty 
uchwał został przyjęty przy 11 gł. „za” – jednogłośnie.
Przewodniczący poinformował, że projekty zostaną rozpatrzone jako ostatnie w punkcie 8.

3.Przegłosowanie zgłoszonych i nieuwzględnionych poprawek do protokołu z VI Sesji Rady 
Miejskiej
Przewodniczący poinformował, że przed Sesją nie została zgłoszona żadna uwaga do protokołu.

4.Sprawozdanie Burmistrza z prac w okresie międzysesyjnym
Burmistrza stwierdził, że sprawozdania z poszczególnych Wydziałów i Referatów zostały radnym 
dostarczone na piśmie.

Radni nie zgłosili żadnych uwag i pytań.
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5.Sprawozdanie  z  realizacji  Gminnego  Programu  Współpracy  z  organizacjami 
pozarządowymi za rok 2014
Sprawozdanie  przedstawiła  Kierownik  Referatu  ds.  Promocji  Miasta,  Współpracy  ze 
Stowarzyszeniami,  Przeciwdziałania  Uzależnieniom  oraz  Zarządzania  Kryzysowego p.Sonia 
Janecka. Sprawozdanie zamieszczone jest w załączniku Nr 1 do protokołu.

Wobec  braku  pytań  w  wyniku  głosowania  sprawozdanie  z  realizacji  Gminnego  Programu 
Współpracy z organizacjami pozarządowymi za rok 2014 zostało zaopiniowane pozytywnie – 11 gł. 
„za” (jednogłośnie).

Przewodniczący Rady zwrócił się o przeanalizowanie możliwości zmiany zadań, na które w ramach 
tego programu będą przeznaczane środki finansowe na rok 2016.

Na posiedzenie przybył Radny Bartłomiej Marek – 12 radnych obecnych na sali.

6.Realizacja zapisów Strategii Rozwoju Miasta
Realizację  zapisów  Strategii  Rozwoju  Miasta  omówił  Naczelnik  Wydziału  Rozwoju  Miasta 
p.Marek Bem dla domeny I, III i IV. Realizację zapisów domeny II omówiła Dyrektor Miejskiego 
Zespołu Oświaty p.Anna Czarnacka. Omówiony materiał zamieszczony jest w załączniku Nr 2 do 
protokołu.

W związku  z  pytaniem dotyczącym  przebiegu  planowanej  obwodnicy  miasta,  Przewodniczący 
stwierdził,  że  temat  może  zostać  przygotowany i  omówiony w ramach  odrębnego  posiedzenia 
celem zapoznania się z przyjętą koncepcją.

Radny  Eugeniusz  Buchalik  zwrócił  się  o  bardziej  precyzyjne  przygotowanie  tej  informacji  na 
przyszłość, aby zawierała ona liczby rzeczywiste.

Przewodniczący zauważył, że w domenie edukacyjnej realizacja zadań jest dosyć zaawansowana
w porównaniu np. do realizacji zadań dotyczących kanalizacji czy rewitalizacji.

 
7.Stan dróg i oświetlenia w mieście – działania modernizacyjne i inwestycyjne
Naczelnik Wydziału Komunalnego p.Benedykt Kurcok przedstawił informację na temat stanu dróg 
i  oświetlenia  w  mieście,  która  stanowi  załącznik  Nr  3  do  protokołu.  Rozdał  również  projekt 
organizacji  ruchu  związany  z  budową  ronda  na  skrzyżowaniu  ulic  Św.Wawrzyńca,  Bukowina, 
Wiosny Ludów.

Radni zgłosili potrzebę:
• stworzenia  na  DK  81  sygnalizacji  świetlnej  na  żądanie  dla  pieszych  w  rejonie  boiska 

sportowego w Woszczycach, gdyż rodzice nie zezwalają na udział swoich dzieci w zajęciach 
sportowych odbywających się na boisku, ze względu na niebezpieczne przejście przez drogę 
szybkiego ruchu,

• wykonania  chodnika  przy  ul.Mikołowskiej  od  przejazdu  kolejowego  do  ul.Waryńskiego 
oraz przy przedszkolu w Zawiści,

• stworzenia sygnalizacji świetlnej na żądanie na przejściu dla pieszych w rejonie stacji paliw 
w Zawadzie,

• wykonania chodnika przy ul.Rybnickiej na odcinku od ul.Szkolnej do ul.Granicznej,
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• przycinki  drzew  przydrożnych  na  drodze  od  Woszczyc  do  Królówki  oraz  na 
ul.Mikołowskiej i Żorskiej, ze względu na  przysłonięte oświetlenie uliczne,

• wykonania oświetlenia na ul.Cynkowej,
• wymiany słupów energetycznych na osiedlu XXV lecia,  ze względu na ich obecny stan 

techniczny (odpadający beton),
• oświetlenia ul.Powstańców oraz skrzyżowania ul.Żorskiej z ul.Kawika poprzez zabudowę 

lamp solarnych, ze względu na problem połączenia z nitką energetyczną.

Stwierdzono, że:
• DK 81  jest  drogą  krajową  a  pasy jezdni  oddzielone  są  pasem zieleni  i  barierkami,  co 

uniemożliwi  pozytywne  ustosunkowanie  się  Generalnej  Dyrekcji  Dróg  Krajowych
i Autostrad do wniosku o stworzenie kolejnego przejścia dla pieszych i kolejnej sygnalizacji 
świetlnej w tak bliskiej odległości,

• zasadnym będzie złożenie przez radnych do końca maja br. wniosków i uwag związanych
z remontem dróg nr 925 i 926, aby kompleksowy materiał został przekazany do zarządcy 
drogi, celem rozważenia możliwości zrealizowania wskazywanych zadań,

• jeżeli z budżetu gminy nie dofinansuje się realizacji zadań na drogach powiatowych czy 
wojewódzkich, to prawdopodobnie nie zostanie nic wykonywane, dlatego zasadnym będzie 
wskazanie priorytetów i zabezpieczenie w budżecie na 2016 rok środków finansowych na 
dofinansowanie realizacji wybranych zadań,

• wykonanie  nowego  oświetlenia  ulicznego  wiąże  się  z  wpisaniem  do  planu  inwestycji
i zabezpieczeniem w budżecie odpowiednich środków finansowych na realizację.

8.Podjęcie uchwał w sprawie:

• zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Orzesze
Przewodniczący  poinformował,  że  uchwała  została  pozytywnie  zaopiniowana  przez  Komisję 
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy. 

Pani  Iwona  Burszka  Skarbnik  Gminy  przedstawiła  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej,
co zamieszczone jest w załączniku Nr 4 do protokołu.

Uchwała  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Miasta  Orzesze w  drodze 
głosowania została podjęta przy 12 gł. „za” – jednogłośnie.

W  związku  z  pytaniem  Naczelnik  Wydziału  Budownictwa,  Geodezji  i  Gospodarki 
Nieruchomościami  poinformował,  że  ok.  36% całego  miasta  objęta  jest  miejscowymi  planami 
zagospodarowania przestrzennego, a po wyłączeniu powierzchni lasów jest to prawie 60% miasta.

• zmian w budżecie miasta na 2015 rok
Przewodniczący  poinformował,  że  uchwała  łącznie  z  autopoprawką  została  pozytywnie 
zaopiniowana przez Komisję Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy. 

Pani  Iwona  Burszka  Skarbnik  Gminy  omówiła  zmiany  w  budżecie,  co  zamieszczone  jest
w załączniku Nr 5 do protokołu.

Po  odczytaniu  przez  Przewodniczącą  Komisji  Uchwał  i  Wniosków  uchwała  w  sprawie  zmian
w budżecie miasta na 2015 rok została przyjęta przy 12 gł. „za” - jednogłośnie.
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• zmiany  Uchwały  Rady  Miejskiej  Orzesze  Nr  III/19/14  z  dnia  18  grudnia  2014r. 
dotyczącej  ustalenia  stawek  dotacji  przedmiotowych  dla  samorządowego  zakładu 
budżetowego – Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej na 2015 rok

Przewodniczący  poinformował,  że  uchwała  została  pozytywnie  zaopiniowana  przez  Komisję 
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy. 

Przewodniczący  Rady  wyjaśnił,  że  zmiana  jest  związana  z  opłatą  za  energię  elektryczną  na 
targowisku.

Uchwała w sprawie zmiany Uchwały Rady Miejskiej Orzesze Nr III/19/14 z dnia 18 grudnia 2014r. 
dotyczącej ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla samorządowego zakładu budżetowego – 
Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej na 2015 rok w drodze głosowania została podjęta 
przy 12 gł. „za” – jednogłośnie.

• porozumienia między Gminą Orzesze a Gminą Mikołów
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisje: 
- Kultury, Oświaty, Turystyki, Rekreacji i Sportu,
- Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy. 

Dyrektor  Miejskiego  Zespołu  Oświaty  poinformowała,  że  uchwała  pozwoli  na  podpisanie 
porozumienia, które ustali zasady przyjmowania dzieci z terenu Orzesza do żłobka w Mikołowie.

Uchwała w sprawie porozumienia między Gminą Orzesze a Gminą Mikołów w drodze głosowania 
została podjęta przy 12 gł. „za” – jednogłośnie.

• wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości położonej w Orzeszu przy 
ul.Fabrycznej oznaczonej jako działka nr 1130/291

Przewodniczący  poinformował,  że  uchwała  została  pozytywnie  zaopiniowana  przez  Komisję 
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy. 

Naczelnik  Wydziału  Budownictwa,  Geodezji  i  Gospodarki  Nieruchomościami  p.Maciej  Bany 
poinformował, że uchwała dotyczy przedłużenia o kolejne 3 m-ce dzierżawy terenu pod pawilon 
handlowy mieszczący się przy parkingu w sąsiedztwie Firmy NT INDUSTRY.

Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wydzierżawienie  części  nieruchomości  położonej
w Orzeszu przy ul.Fabrycznej oznaczonej jako działka nr 1130/291 w drodze głosowania została 
podjęta przy 12 gł. „za” – jednogłośnie.

• przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta Orzesze
Przewodniczący  poinformował,  że  uchwała  została  pozytywnie  zaopiniowana  przez  Komisję 
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy. 

Naczelnik Wydziału Rozwoju Miasta p.Marek Bem poinformował, że projekt Lokalnego Programu 
Rewitalizacji  Miasta  Orzesze  został  uzupełniony o jedno dodatkowe zadanie  w strefie  centrum 
miasta.  Dodał,  że  chodzi  o  wykonanie  prac  modernizacyjnych  oraz  termomodernizacyjnych 
budynku  Ochotniczej  Straży  Pożarnej  w  Orzeszu,  na  co  jest  możliwość  pozyskania  funduszy 
unijnych.  Dopowiedział,  że  środki  byłyby  możliwe  do  pozyskania  w  przypadku  adaptacji 
pomieszczeń  w  tym  budynku  na  cel  centrum usług  społecznych  takich  jak  placówki  wsparcia 
dziennego, poradnictwo prawne i psychologiczne, tworzenie grup samopomocowych.
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W związku z uwagami i pytaniami wyjaśniono, że:
• Lokalny  Program Rewitalizacji  Miasta  Orzesze  jest  potrzebny  do  aplikowania  o  środki 

zewnętrzne i został opracowany oraz zapłacony w roku ubiegłym a obecnie jest uzupełniony 
tylko  o  jedno  zadanie.  Poinformowano,  że  Program  obejmuje  miejsca  najbardziej 
problemowe  i  zdewastowane  na  terenach  zdegradowanych  i  poprzemysłowych,  ale 
warunkiem było także ich scentralizowanie.  Dodano, że brak uchwalenia tego Programu 
spowoduje  brak możliwości  ubiegania  się  o  środki  zewnętrzne,  a  także  posiadanie  tego 
Programu było warunkiem startowania w programie Zintegrowane Inwestycje Terytorialne

• w mieście bardzo ważnym tematem jest stan dróg i chodników, jednak potrzebna jest także 
wizja miasta, co w tym Programie zostało zawarte,

• została przeprowadzona już wstępna rozmowa z osobą zainteresowaną kupnem biurowca
w Jaśkowicach,  jednak oferowana kwota jest  bardzo niska i  w najbliższym czasie  musi 
zostać przedyskutowany i ustalony kierunek działania co do tego budynku,

• jeżeli  wystąpi  możliwość  pozyskania  środków  zewnętrznych  na  realizację  zadania
w sołectwie to taki program na pewno zostanie opracowany,

• obecnie będzie realizowany partnerski projekt gmin Powiatu Mikołowskiego polegający na 
opracowaniu  jednolitej  strategii  terytorialnej,  obejmującej  różne  dziedziny  gdzie  można 
będzie wskazać miejsca do zagospodarowania i zadania do realizacji.

Radni zwrócili  uwagę, że Program jest niekompletny i ujęte w nim kwoty są nierealne. Dodali,
że na przyszłość należałoby się przygotować do rewitalizacji terenów historycznych w centralnych 
punktach poszczególnych sołectw i zadbać o to, żeby w tym kierunku również też było coś robione.

Uchwała  w  sprawie  przyjęcia  Lokalnego  Programu  Rewitalizacji  Miasta  Orzesze  w  drodze 
głosowania została podjęta przy 10 gł. „za” i 2 gł. „wstrzymujących się”.

• przeprowadzenia konsultacji społecznych o charakterze lokalnym dotyczących zmian 
statutu Miasta Orzesze

Przewodniczący  poinformował,  że  uchwała  została  pozytywnie  zaopiniowana  przez  Komisję 
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy. 

Sekretarz Miasta wyjaśniła,  że ze względu na wniosek dotyczący utworzenia Sołectwa Zawada, 
koniecznym będzie wprowadzenie stosownych zmian do Statutu Miasta, co musi być poprzedzone 
konsultacjami społecznymi. 

Uchwała w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych o charakterze lokalnym dotyczących 
zmian statutu Miasta Orzesze w drodze głosowania została podjęta przy 12 gł. „za” – jednogłośnie.

• nabycia nieruchomości gruntowej w drodze zamiany
Przewodniczący  poinformował,  że  uchwała  została  pozytywnie  zaopiniowana  przez  Komisję 
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy. Dodał, że Komisja wnioskowała 
o wykreślenie z projektu uchwały słowa „ewentualną”, aby jasno wynikało o konieczności dopłaty 
różnicy pomiędzy wartościami działek.

Zastępca Burmistrza p.Sylwia Krawczyk wyjaśniła, że obecna uchwała ma charakter intencyjny, 
która pozwoli na dokonanie podziału działki przy ul.Wiosny Ludów będącej własnością gminy oraz 
opracowanie  operatu  szacunkowego.  Poinformowała,  że  zgłosiła  się  osoba  zainteresowana 
nabyciem jednej z działek w drodze zamiany na działkę w Zawiści przy ul.Mikołowskiej za dopłatą 
różnicy,  wskazanej  w  operacie  szacunkowym,  celem  wybudowania  lokalu  gastronomicznego.  
Dodała, że taka opcja pozwoli na zachowanie funkcjonowania lokalu gastronomicznego w centrum 
miasta, co nie wpłynie na negatywną opinię społeczną, w związku z zamiarem wypowiedzeniem 

5



prowadzenia działalności gospodarczej w budynku, w którym planuje się stworzyć centrum usług 
społecznych po wykonaniu remontu w ramach pozyskanych środków zewnętrznych.

Zaproponowano, aby na terenie przy ul.Wiosny Ludów postawić tablicę informującą, że działki są 
przez gminę przeznaczone do sprzedaży.

Po odczytaniu  przez Przewodniczącą Komisji  Uchwał i  Wniosków uchwała w sprawie  nabycia 
nieruchomości gruntowej w drodze zamiany w wyniku głosowania została podjęta przy 10 gł. „za”
i 2 gł. „wstrzymujących się”.

• udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mikołowskiemu
Przewodniczący  poinformował,  że  uchwała  została  pozytywnie  zaopiniowana  przez  Komisję 
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy. 

Naczelnik  Wydziału  Komunalnego  p.Benedykt  Kurcok  poinformował,  że  udzielenie  pomocy 
finansowej dotyczy remontu dróg powiatowych.

Po odczytaniu przez Przewodniczącą Komisji Uchwał i Wniosków uchwała w sprawie udzielenia 
pomocy  finansowej  Powiatowi  Mikołowskiemu w  drodze  głosowania  została  podjęte  przy
11 gł. „za” i 1 gł. „wstrzymującym się”.

9.Interpelacje i odpowiedzi na interpelacje
Przewodniczący poinformował, że Urząd w związku z interpelacją złożoną przez Radnego Damiana 
Mrowiec  wystosował  pismo  do  PKP  o  wykonanie  odwodnienia  przejazdu  kolejowego  na 
ul.Waryńskiego.

Burmistrz poinformował, że przy okazji interpelacji przeanalizowano sprawę czyszczenia rowów 
przebiegających przez tereny własności prywatnej. Dodał, że pojawiła się możliwość - sprawdzana 
jeszcze pod względem prawnym – finansowania z budżetu gminy czyszczenia tych rowów poprzez 
bezpłatne użyczenie przez gminę terenów prywatnych, przez które rowy przebiegają.

Przewodniczący przedstawił,  że  w okresie  międzysesyjnym przez Radnego Piotra  Szola została 
złożona interpelacja w sprawie remontu chodnika i schodów prowadzących do Głównego Dworca 
PKP w Orzeszu. Odczytał treść interpelacji oraz poinformował, że stosowne pisma zostały przez 
Burmistrza skierowane do PKP. 

10.Zapytania i wolne wnioski
Radny Bartłomiej Marek zwrócił się o przeanalizowanie możliwości zorganizowania w Orzeszu 
festiwalu  organowego.  Dodał,  że  mógłby  to  być  cykl  koncertów  pod  nazwą  orzeska  jesień 
organowa pod patronatem Rady Miejskiej Orzesze, gdzie można by zaprezentować orzeskie talenty. 

Radni zwrócili się o:

• rozwiązanie sprawy przejeżdżającej dużej liczby autokarów przez Woszczyce, w związku
z punktem przesiadkowym przy DK 81 w rejonie Zajazdu Kasztelańskiego,

• rozważenie możliwości  organizowania uczniom w ramach lekcji  przyrody wycieczek na 
fermę, celem poznania przez dzieci zwierząt gospodarskich,
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• postawienie na targowisku stojaka dla rowerów,

• rozważenie możliwości zakupu zamiatarki, co znacznie przyspieszyłoby prace porządkowe 
wykonywane przez brygadę Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej,

• rozeznanie możliwości obligowania właścicieli psów do posprzątania psich odchodów.

Przewodniczący:

• przedstawił złożony przez Radnego Damiana Mrowiec projekt uchwały w sprawie umiesz-
czenia na terenie Cmentarza Komunalnego tablicy pamiątkowej „Orzeszanom, którzy odda-
li  życie  w  walce  za  ojczyznę,  walczącym  w  Powstaniach  Śląskich  i  na  frontach
II Wojny Światowej, wywiezionym na wschód oraz tym, którzy doznali krzywd ze strony 
władzy komunistycznej”,

• przypomniał o możliwości zgłaszania do końca kwietnia kandydatów do tytułu „Zasłużony 
dla Miasta Orzesze”, 

• odczytał opinię Radcy Prawnego dotyczącą braku możliwości przekazania z budżetu gminy 
dofinansowania na budowę Centrum Jana Pawła II,

• przedstawił  negatywną  opinię  Komisji  Ładu  i  Porządku  oraz  Przestrzegania  Prawa
w sprawie udzielenia pomocy w repatriacji w związku z brakiem środków finansowych oraz 
możliwości mieszkaniowych,

• poinformował  o  zasadności  zmiany  uchwały  w  sprawie  zasad  i  trybu  udzielania 
uzdolnionym uczniom stypendiów naukowych, które zgodnie z tą uchwałą są wręczane na 
sesji  Rady  Miejskiej.  Dodał,  że  w  związku  z  dużą  liczbą  uczniów,  którzy  otrzymali 
stypendia sesja w miesiącu maju będzie musiała odbyć się w innym miejscu,

• przypomniał o konieczności złożenia do końca miesiąca kwietnia oświadczeń majątkowych.

W kwestii tablicy pamiątkowej Radca Prawny wyjaśnił, że Rada Miejska nie posiada kompetencji 
w sprawie  umieszczania  tablic  pamiątkowych,  gdyż  zgodnie  z  zapisami  ustawy o  samorządzie 
gminnym do właściwości rady należy jedynie wznoszenie pomników.

W związku ze stanowiskiem Komisji Ładu i Porządku oraz Przestrzegania Prawa, Przewodniczący 
poddał pod głosowanie wniosek: „kto jest podtrzymaniem stanowiska Komisji odnośnie negatywnej 
opinii  do  udzielenia  pomocy  w  repatriacji,  ze  względu  na  brak  środków  finansowych  oraz 
możliwości mieszkaniowych na terenie miasta?” 

W wyniku głosowania  wniosek został  przyjęty przy 11  gł.  „za”  (1  osoba nieobecna w trakcie 
głosowania).

Zaproponowano,  aby  na  temat  gospodarki  ściekowej  na  terenie  miasta  odbyło  się  oddzielne 
posiedzenie. 
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11.Zamknięcie Sesji

W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął
VII Sesję Rady Miejskiej Orzesze, dziękując wszystkim za przybycie. 

Sesja trwała od godz. 14,30 do godz. 19,00.

Przewodniczący
     Protokołowała  Rady Miejskiej

mgr Marzena Nowak           mgr inż. Jan Mach

Radni obecni na Sesji:

1. Bańczyk Józef 
2. Bortlik Grażyna 
3. Buchalik Eugeniusz 
4. Gazda Rajmund 
5. Mach Jan 
6. Marek Bartłomiej 
7. Mrowiec Damian 
8. Potysz Teresa 
9. Spendel Jan 
10. Szola Piotr 
11. Tabacki Aleksander 
12. Zgoł Janusz 

Radni nieobecni na Sesji:

- Kiecka Damian 
- Matuszczyk Grażyna
- Szala Eugeniusz

W Sesji wzięli również udział:

− p.Mirosław Blaski - Burmistrz Miasta
− p.Sylwia Krawczyk - Z-ca Burmistrza Miasta
− p.Iwona Burszka - Skarbnik Miasta
− p.Jolanta Szubert - Sekretarz Miasta
− p.Anna Czarnacka - Dyrektor MZO
− p.Wiesław Klar - Kierownik ZGKiM
− p.Maciej Bany - Naczelnik Wydziału UM
− p.Marek Bem - Naczelnik Wydziału UM
− p.Benedykt Kurcok - Naczelnik Wydziału UM
− p.Sonia Janecka - Kierownik Referatu UM
− p.Teresa Macioszek - Kierownik Referatu UM
− p.Tomasz Szier - Kierownik Referatu UM
− p.Barbara Petniakowska - Komendant SM
− p.Monika Mucha - Pracownik MZO
− Radca Prawny
− przedstawiciel prasy
− mieszkańcy

Orzesze, dnia 05.05.2015r.
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